
RADA GMIttY FSARY
42-512 Psary, ul Malinowicka 4

ROIV-0063-3-19/09

Protokot Nr 39/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 18 listopada 2009r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbylo si$ w Urz?dzie Gminy w Psarach. Rozpoczelo si^

o godz. 14:30 i trwato do godz. 15:30.

W posiedzeniu uczestniczyio 5 czlonkow Komisji:

1. Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji,

2. Pan Remigiusz Olesinski - Cztonek Komisji,

3. Pani Teresa Kosmala - Gasior - Cztonek Komisji,

4. Pani Matgorzata Sobieraj - Czlonek Komisji,

5. Pani Matgorzata Pasek - Czionek Komisji.

oraz

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary,

Pani Joanna Przybytek - Skarbnik Gminy Psary,

Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady Gminy Psary.

Posiedzenie prowadzit Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej, ktory

powitat radnych i zebranych gosci, a nast?pnie przedstawil porz^dek posiedzenia:

1. Omowienie realizacji uchwat Rady Gminy za okres X.2008r. - X.2009r.

2. Analiza zadtuzenia Gminy.

3. Przebieg zagospodarowania terenow ,,czerwony kamieii".

4. Przygotowanie gminy do zimowego utrzymania drog ~ srodki finansowe.

5. Sprawy biezace.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz poinformowat, iz w sprawach

biezacych b^dzie omawiane: pismo od Paiistwa Lorenc oraz pismo od Pana Tadeusza Krasonia, na

posiedzeniu ktorym, miafa bye omawiana skarga zlozona na Przewodniczacego Rady. Pan Tadeusz

Krason ztozyl pismo, iz nie moze uczestniczyc w dzisiejszym posiedzeniu Komisji, z uwagi na

uczestnictwo w pogrzebie. Pan Tadeusz Krasori zwrocil si? z prosbq. o przesuni^cie terminu

rozpatrzenia jego skargi. Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej oswiadczyt, iz skarga b^dzie

omawiana na grudniowym posiedzeniu Komisji.

Gtos zabrat Pan Remigiusz Olesiriski, ktory zwrocit uwag§ na fakt, iz Komisja nie traktuje
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jednakowo wszystkich spraw. Jako przyklad podat, zaproszenie na posiedzenie Komisji Pana

Tadeusza Krasonia, gdzie w innych przypadkach tego si? nie stosuje.

Ad.1 - Omowienie realizacji uchwalRady Gm'tny za okres X.2008r. -X.2009r.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz oznajmil, iz Czlonkowie Komisji

otrzymali material na w/w temat. Nadmienii, iz informacja zawiera dane na temat podjetych

uchwal, przedmiotu uchwaly oraz przebiegu realizacji uchwal. Przewodniczacy Komisji zapytal,

czy radni maj^pytaniado przedstawionej informacji.

Glos zabrata Pani Malgorzata Sobieraj, ktora zwrocila si? z prosba^ o wyjasnienie zapisu

dotyczacego uchwaiy z 27 maja 2009r.- wyrazenia zgody na uzyczenie na okres 3 lat cze^ci

budynku w Psarach, przy ul. Szkolnej 100, stanowiacej wlasnosc Gminy. Uchwala nie zostala

zrealizowana, poniewaz Wojewoda Slaski rozstrzygni^ciem nadzorczym z dnia 30 lipca 2009r.

stwierdzil jej niewaznosc.

Pani Joanna Przybytek - Skarbnik Gminy Psary wyjasnila, ze jest to uchwala dotyczaca

uzyczenia lokalu dla Osrodka Pomocy Spolecznej w Psarach. Wojewoda wydal rozstrzygni^cie

nadzorcze, poniewaz przedluzenie tej samej umowy na kolejny okres (uzyczenie) nie wymaga

zgody Rady, tylko Wojta. Pani Skarbnik nadmienila, izjesli chodzi o uchwal? dotyczaca^ wynajmu

lokalu, to tu wymagana jest zgoda Rady.

Pani Matgorzata Pasek zapytala, czy Gminny Osrodek Kultury wynajal pomieszczenia dla

biuraprojektow.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary odpowiedzial, iz rozmowy w tym kierunku sa^

prowadzone.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy Cztonkowie Komisji majq. pytania do

przedtozonej informacji. Wobec braku pytan, przystapiono do omawiania kolejnego tematu.

Ad.2 -Analiza zadiuzenia Gminv.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz przedstawil, iz radni otrzymali

informacj? na temat zadiuzenia Gminy. Oznajmil, iz temat ten, rowniez byl omawiany przez Pania^

Skarbnik na posiedzeniu Komisji Oswiaty, Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska. Pan Jacek

Gwozdz zapytal, czy do konca 2009r. pozostalo do splaty 235 105 zl.

Pani Skarbnik potwierdzila. Oswiadczyla, iz to nie jest koniec zadhizenia Gminy, jest to

koniec rat do splaty w biezacym roku.

Pan Jacek Gwozdz kontynuujac oznajmil, iz w roku 2010, jest to kwota 1.357 485 zl.

Pani Skarbnik objasnita, ze jest to informacja na dzieri 30 pazdziernik br. Oswiadczyla, iz

w pazdzierniku zostala podpisana umowa na pozyczke. z WFOSiGW na kwot? 1.029 000 zl. oraz

zostal zaci^gni?ty kredyt w wysokosci 1.000 000 zl. Pani Skarbnik dodala, iz dodatkowo jeszcze



dochodzaje dwa zadhizenia. Jesli chodzi o splaty, to wroku 2010 bedzie to kwota 1.797 970 zl.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy radni majq. pytania do przedstawionej

informacji. Radni nie wniesli uwag.

Ad.3 - Przebieg zagospodarowania terendw ..czerwony kamien".

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz przedstawil, iz radni uzyskali

informacji na w/w temat. Temat ten, rowniez byl omawiany na posiedzeniu Komisji Oswiaty,

Kultury, Zdrowia i Ochrony Srodowiska. Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz do sprzedazy

przeznaczono 68 dzialek, z ktorych sprzedano 17, na kwot§ 1.909 752 zl. Aktualnie trwaja^ prac$

odnosnie zasilana dziatek w energi§ elektryczna^ budowy wodoci^gu. Termin odbioru prac -

budowy drog dojazdowych do dziatek ustalono nadzien 10 listopada 2009r.

Pan Wojt uzupelnil wypowiedz, iz prace zostaly juz wykonane.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zapytal, czy Czlonkowie Komisji maja_ pytania do

przedstawionego materialu. Wobec braku pytan, przystapiono do nastt^pnego punktu posiedzenia

Komisji.

Ad.4 - Przygotowanie gminy do zintowego utrzymania drog - srodki finansowe.

Pan Jacek Gwozdz - Przewodniczacy Komisji poinformowat, iz zabezpieczono srodki

finansowe w budzecie Gminy na zimowe utrzymanie drog w kwocie 100 000 zl brutto. Nadmienil,

iz wszystkie ustugi, ktore dotycza^ drog gminnych bedzie wykonywal Zakiad Uslug Rolniczo -

Komunalnych w Psarach. Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej poprosit o zadawanie pytari. Radni

nie wniesli uwag i zastrzezeii.

Ad.5 - Sprawy biezqce.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przystapil do omawiania kolejnego pisma

adresowanego od Panstwa Lorenc. Oznajmit, iz Panstwo Lorenc nie zgadzajq. si§ z przedtozonymi

pismami. Przewodniczacy Komisji oswiadczyl, iz w dalszym cia^u Samorza.dowe Kolegium

Odwolawcze w Katowicach nie ustosunkowafo si? do przeslanych pism, dokumentow. W dalszym

ci^gu toczy si$ post^powanie w SKO w Katowicach. Pan Jacek Gwozdz wystqpil z wnioskiem, aby

na podstawie art, 234 pkt 1 kodeksu postgpowania administracyjnego, w zwiqzku z toczqcym si%

post^powaniem admimstracyjnym w Samorzqdowym Kolegium Odwolawczym, skierowac pismo

do wyjasnienia wraz z powiadomieniem skarzqcych. W wyniku glosowania: radni jedno^losnie -

5 glosami ,,za" przyjeji wniosek.

Przewodnicza.cy Komisji przedstawil, iz kolejny temat dotyczy skargi zlozonej przez Pana

Tadeusza Krasonia na Przewodnicza^cego Rady Gminy Psary. Pan Jacek Gwozdz wyjasnil, iz na

poprzednim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady Gminy

zlozyl stosowne wyjasnienia, ustosunkowujac si§ do przedstawionej skargi. Zostal podj^ty wniosek,



aby na dzisiejsze spotkanie Komisji zostal zaproszony Pan Tadeusz Krasori, w celu zlozenia

wyjasnieii. Z uwagi na niemoznosc stawienia si? na posiedzenie komisji, z powodu pogrzebu

w rodzinie, Pan Tadeusz Krasoii zwrocil si? z prosba_ o przelozenie terminu komisji.

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej oznajmit, iz powyzsza skarga b^dzie rozpatrywana na

grudniowymposiedzeniu komisji. W wyniku glosowania:

zaprzyj?ciem wniosku - 3 glosy,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymujacych si? - 2 gtosy.

Wniosek zostal przyjqty - 3 giosami „ za ".

Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz poinformowal, iz Czlonkowie

Komisji otrzymali pismo od Pana Jerzego Wyporskiego - Dyrektora Zakladu Gospodarki

Komunalnej w Psarach, dotycza^ce zlej jakosci wody w Psarach przy ulicy Wiejskiej oraz pismo

skierowane do Zarzadu Drog Wojewodzkich w Katowicach dotyczace zjazdu z drogi wojewodzkiej

913.

Pani Maigorzata Sobieraj zwrocila si? z prosba. o interwencj? do Dyrektora ZOZ-u

w B?dzinie, dotycza_ca_ poradni endokrynologicznej. Oznajmila, iz lekarz endokrynolog w danym

dniu miat przyjmowac pacjentow do godziny 15:00, przy czym juz o godzinie 13:10 go nie bylo.

Zwrocilasi?zprosbaj abyjedendzieii w tygodniu, lekarzprzyjmowal pacjentowdo godziny 17:00,

18:00.

Pan Wpjt wyjasnil, iz porozmawia z Dyrektorem PZZOZ w B?dzinie i przedstawi temat.

Pani Teresa Kosmala - Ga^sior oznajmila, iz na najblizszej Sesji Rady Gminy Psary b?dzie

podejmowana uchwaia odnosnie sprzedazy nieruchomosci polozonej w Gola^szy Gornej

zabudowanej budynkiem bylej szkoly podstawowej. Poinformowala, ze Rada Solecka, zebranie

wiejskie i spoleczeristwo wyrazito zgod? na sprzedaz tej nieruchomosci. Pani Teresa Kosmala -

Gasior zapytaia, czy mozna uslyszec zapewnienie, ze w przypadku ewentualnej sprzedazy ,,szkoly"

srodki flnansowe zostana, w sotectwie.

Pan Marian Koziel - Wpjt Gminy Psary wyjasnil, iz takie zapewnienie jako Wpjt moze dac.

NadmieniJ, iz to od Rady b?dzie zalezalo na co zostang. te srodki przeznaczone. Pan Wpjt oznajmil,

iz zgodnie z ,,dawna^ polityka;', pienia_dze ktore sq. danej wsi, sa^ zostawiane danemu solectwu.

Przedstawit, iz sq takie propozycje, aby ewentualne srodki fmansowe zostaly pomnozone

z powiatem b?dzinskim i zeby wykonac odwodnienia i chodniki w Golqszy Gornej. Pan Wojt

uzupelnil wypowiedz, iz moze zapewnic, ze tych pieni?dzy nie b?dzie chcial skierowac gdzie

indziej, tylko przeznaczyc je na solectwo Gol^sza.

Pani Maigorzata Pasek zapytaia, czy wiadome jest jaka firma wgrala przetarg na wykonanie



chodnikow w Samowie, na ul. Wiejskiej.

Pan Wojt odpowiedziai, iz nie jest w stanie odpowiedziec na to pytanie.

Pani Malgorzata Pasek nadmienila, iz rozmawiala z Dyrektorem PZD, gdzie zapytaia, czy

w terminarzu wydatkow na przyszly rok, powiat ma zamiar dalej cos robic z chodnikami. Pan

Dyrektor odpowiedziai, iz „ jak Wojt dolozy. to bedzie partnerem do rozmowy, a jak nie dolozy to

partnerem b^dq. te gminy, ktore dokiadajaj'.

Pan Wojt objasnil, ze w projekcie budzetu zostalo przeznaczone 200 000 zl.

Pani Maigorzata Pasek wyjasnila, iz ma na mysli Samow.

Pan Wojt odpowiedziai, iz nie daje konkretnie srodkow finansowych na dane solectwo.

Oswiadczyt, izjest Wojtem calej Gminy. Zadan jest wiele i to PZD wybierana co dokladaj^srodki.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz przystapil do omawiania

protokolow z poprzednich posiedzeri Komisji. Protokol:

Nr 35/09 z 30 czerwca 2009r. - przyj^ty jednoglosnie,

- Nr 36/09 z 29 lipca 2009r. - przyj^ty jednoglosnie,

- Nr 37/09 z 22 wrzesnia 2009r. - przyjety jednoglosnie,

- Nr 38/09 z 19 pazdziernika 2009r. - przyjety jednoglosnie.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej - Pan Jacek Gwozdz przedstawil Czlonkom Komisji

projekt planupracy Komisji na I polrocze 201 Or.

Wobec wyczerpania tematu Przewodniczacy Komisji zakonczyt obrady. Na tym posiedzenie

zakonczono.

czdz

Przewi imisji Rewizyjnej

Podpisy czlonkow Komisji:

1. Pan Remigiusz Olesinski

2. Pani Teresa Kosmala - Gasior

3. Pani Matgorzata Sobieraj

4. Pani Malgorzata Pasek

Protokol sporz^dzita:

Katarzyna Mucha


